
 

 

 

 

Schriftelijke vragen van de fractie van Behoorlijk Bestuur voor Den Helder & Julianadorp naar 

aanleiding van de uitspraken van de burgermeester van Schagen over de spreidingswet versus 

Den Helder  

 

Den Helder, 23 januari 2024. 

 

Behoorlijk Bestuur voor Den Helder & Julianadorp heeft vragen over het recent verschenen artikel in 

Noordkop Centraal, waar de burgemeester van Schagen aangeeft dat volgens haar de gemeenten 

Schagen, Hollands Kroon en Texel de asielzoekers die hen toegewezen zullen worden in het kader 

van de zogenaamde Spreidingswet, bij Den Helder kunnen worden gedropt. 

 

- Bent u het met ons eens dat de gemeente Den Helder inmiddels ruim voldoende doet en 
heeft gedaan aan haar verplichting tot opvang van asielzoekers? 
Zo nee, waarom niet? 

 
- De provincie heeft vorig jaar aangegeven dat wij er geen asielzoekers meer bijkrijgen 

aangezien wij voldoende asielzoekers hebben opgevangen. 
Bent u het met ons eens dat wij dit ter harte kunnen nemen? 
Zo nee, waarom niet? 

 
- Noord-Holland doet het over het algemeen slecht met de opvang van asielzoekers. 

Bent u het met ons eens dat dit mede wordt veroorzaakt door de houding van de 
burgemeester van Schagen, die het liefst alle asielzoekers buiten eigen gemeente houdt en 
niet schroomt om Den Helder er mee op te zadelen? 
Zo nee, waarom niet? 

 
- De gemeente Schagen, Hollands Kroon en Texel zullen zich ook aan hun verplichtingen 

moeten houden en dit niet op een andere gemeente moeten afschuiven. 
Bent u het hiermee eens? 
Zo nee, waarom niet? 

 
- Bent u het met ons eens dat de burgemeester van Schagen dit niet zonder overleg met 

Den Helder kan publiceren?  
Zo nee, waarom niet? 

 
- Kunnen wij ervan op aan dat dit onderwerp wordt besproken in de raad en niet achter 

gesloten deuren wordt besproken c.q. dat het college voor de burgers van Den Helder 
opkomt? 
Zo nee, waarom niet? 
 

Namens de fractie van Behoorlijk Bestuur voor Den Helder & Julianadorp,  
 
S. Hamerslag  


